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VD redogjorde också för hur Stockholmshem bidragit till att lösa den akuta bostadssituationen för 

de barnfamiljer i Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning vars korttidskontrakt hos Svenska Bostäder 

löpte ur under sommaren.  Stockholmshem har ordnat 14 lägenheter efter sommaren och som för 

närvarande bedöms bli totalt 33 stycken. Korttidsuthyrningen sker via SHIS Bostäder som 

hanterar alla korttidsuthyrningar av bostäder i Stockholmshems fastigheter. Ordföranden tackade 

för ett fantastiskt arbete med att snabbt kunna få fram lägenheter barnfamiljerna i Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning.  

 

VD informerade att Stockholmshem före sommaren genomgått miljö- och kvalitetsrevision. 

Stockholmshems miljöledningssystem är sedan 1999 certifierat enligt ISO 14001 och 

byggavdelningens kvalitetsledningssystem är sedan 2002 certifierat enligt ISO 9001. Revisionen 

innebar att Stockholmshem fick med beröm godkänt. Revisorerna konstaterade att systemen stöder 

verksamheten och används. 

 

VD informerade också om att Hyreskommittén i Stockholm nu kommer att undersöka 

förutsättningarna för ett arbete kring en systematisk hyressättning mellan parterna i Stockholm – 

ett arbete som legat nere sedan den så kallade Stockholmsmodellen blåstes av. I Hyreskommittén i 

Stockholm ingår Stockholm stads tre kommunägda allmännyttiga bostadsföretag – 

Stockholmshem, Familjebostäder och Svenska Bostäder – samt Fastighetsägarna Stockholm och 

Hyresgästföreningen Region Stockholm. 

 

Till sist konstaterade Mikael Källqvist att detta var hans sista styrelsesammanträde som tf VD och 

att han även lämnar Stockholmshem för att bli vice VD och Förvaltningschef på Svenska 

Bostäder. Den 1 oktober tillträder Eva Nygren som ny VD för Stockholmshem. Ordföranden 

tackade Mikael å styrelsens vägnar för ett väl utfört uppdrag som tf VD under den här tiden och 

överlämnade en gåva. 

 

 

Styrelsen tackade för informationen. 

 

 
§ 12 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor togs upp. 
 

 

§ 13 Mötets avslutning 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 

Vid protokollet: 
 

 

  

 Olle Torefeldt 
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Justerat: 

 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 


